

Certificate /证书

Certificate no. /证书号码.: 591IFT-6036021-1-2



Laminated and finger-jointed profiles for wood windows

木窗层压和指接板型材

Wood species

木材种类

Pine

松树

Glue

粘合剂

PVAc glue

PVAc 粘合剂

Design

方式

Laminated cross-section and finger-jointed lamella in length in top and middle layers

横截面层压，纵向表面层和中间层指接板

Manufacturer

生产商

Zaklady Drzewne Poldan Eksport –

Import Zygmunt Kroplewski

ul. Gdanska 65A, PL 76-100 Slawno

Production site

生产地点

Zaklady Drzewne Poldan Eksport –

Import Zygmunt Kroplewski

ul. Gdanska 65A, PL 76-100 Slawno



Basis /

依据:

ift-certification scheme
for laminated and finger-jointed
profiles for wood windows
ift 木窗层压和指接板型材

认证方法

(QM 309)

Issue /版本 2018

ift-Guideline

ift准则



Laminated and finger-jointed
profiles for wood windows
木窗层压和指接板型材

This certificate attests that the building product mentioned fulfils the requirements of the underlying ift-certification scheme in its current version.

- initial type-testing of the building product by an accredited testing body as per ift-guideline HO 10/1:2002
- implementation and maintenance of a factory production control by the manufacturer
- initial inspection of the production site and the factory production control by ift-Q-Zert
- continuous third-party control of the production site and the factory production control by ift-Q-Zert
- taking of samples at the production site according to defined sampling plan by ift-Q-Zert and testing at the ift-laboratory.

This certificate was first issued on 17.09.2018 and will remain valid for 3 years, as long as neither the conditions laid down in the technical specification listed above nor the manufacturing conditions in the production site nor the factory production control itself are modified significantly.

The reproduction of the certificate without any change from the original is permitted. Any changes to the prerequisites applicable to certification shall be immediately communicated in writing to ift-Q-Zert accompanied by the necessary evidence.

The company is authorized to affix the "ift-certified"-mark to the building product mentioned according to the ift-rules for use of the "ift-certified"-mark.

本证书证明，上述建筑产品符合所应用的ift最新版本的认证方法要求。

该建筑产品的初次检验由一家授权审查机构根据ift HO-10/1:2002准则完成

生产厂家自行引入并执行产品检验机制

ift-Q-Zert 对生产厂及生产厂家执行的产品检验机制进行了首次审查

ift-Q-Zert 对生产厂及其执行的产品检验机制进行持续性外方监督

ift-Q-Zert 根据既定方案对生产厂进行产品抽查并在ift实验室进行抽查样品检验

本证书于2018年9月17日首次出具，有效期3年。前提是期间上述技术规格或生产厂生产条件或生产厂家所执行的产品检验机制没有出现明显变化。

本证书在复制时不可予以更改。一旦认证前提有所改变，则必须马上以书面形式通知 ift-Q-Zert，并附上所需要的证明材料。

生产企业有权根据 ift认证标识章程在上述建筑产品上使用“经ift认证”的标识。

ift Rosenheim

2021年9月17日

Valid until /
有效期至:

Contract no. /
合同号:

Christian Kehrer

Head of ift Certification and Surveillance
ift 认证及监督部门负责人

16.09.2024

591IFT 6036021



Prüfbericht-Nr. / 检测
报告编号:

Prof. Jörn P. Lass

Director of Institute
研究所所长

16-004151-PR02
dated / 日期 08.03.17



www.ift-rosenheim.de